
Bilag  

pkt. 4: Status vedr. evt. sammenlægning: 

 

Da vi d.d. stadig ikke har fået svar fra Dianalund Vandværk vedr. finansiering af restbeløb og 
hovedanlægsbidrag, har bestyrelsen på møde d. 1.9. besluttet at udskyde afstemning på en 
generalforsamling til maj 2021. 

Verup Vandværks formue på ca. 760.000,00 er ikke nok til den fulde finansiering, afvikling af 
differencen skal aftales med Dianalund Vandværk. 

Forslag fra Verup Vandværk går på at forskellen på faste bidrag mellem vandværkerne skal udgøre 
finansieringen. 

Det skal i denne forbindelse nævnes, at det arbejde den nuværende bestyrelse udfører bl.a. 
overvågning og løsning af tekniske problemer døgnet rundt, drift af hjemmeside med løbende 
opdateringer samt det administrative arbejde, bortset fra revision, kan udføres af eksterne udbydere. 
Omkostningerne ved køb af ydelserne vil, ud over en digitalisering af overvågning, overstige en 
fordobling af kubikmeterprisen.  

Skulle der ske en forurening af vores boringer, vil prisen for en ny kunne løbe op i det dobbelte af 
vores formue. 

Det er derfor bestyrelsens opfattelse, at en sammenlægning er den eneste rentable fremtid for et så 
lille vandværk som vores. 

 

Bestyrelsen 

 

 

 

 


